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VUvereniging 
NIEUWS JULI 2021

Geslaagde 
verkiezingen en de 
nieuwe Ledenraad
Bedankt voor je stem! De leden van de vereniging hebben met vol enthousiasme 
gestemd tijdens de Ledenraadsverkiezingen 2021 – 2025. 

Met een opkomstpercentage van maar liefst veertig procent hebben onze  
leden de nieuwe Ledenraad verkozen. De verkiezingen zijn correct verlopen  
en de verkozen Ledenraadsleden hebben enthousiast hun zetel aanvaard.  
De Ledenraad start officieel per 1 juli 2021. Vanwege de welbekende 
 beperkingen vanwege het coronavirus, vinden de introductie-activiteiten voor  
de Ledenraad plaats vanaf 1 september. We wensen de nieuwe Ledenraad veel 
succes en plezier toe!
 
Een nieuwe Ledenraad installeren betekent helaas ook afscheid nemen van 
Ledenraadsleden die zich jarenlang ingezet hebben voor de vereniging.  
De Ledenraadsvergadering van afgelopen 26 juni stond voor een groot deel in  

het teken van afscheid nemen.  
Wij zijn hen allen zeer dankbaar 
voor hun betrokkenheid en hopen 
elkaar weer te ontmoeten bij de 
diverse evenementen die we vanaf 
het najaar weer op de VU-campus 
gaan organiseren.

Kijk op onze website  
www.vuvereniging.nl/ledenraad 
voor de nieuwe samenstelling.

WIE KOMT ONS  
BESTUUR 
VERSTERKEN

GEZOCHT:
Penningmeester/
vicevoorzitter
 
met een hart voor  
maatschappij en 
wetenschap

www.vuvereniging.nl/
penningmeester 
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VAN DE VOORZITTER

DE VUVERENIGING  
LEEFT

De Vrije Schrijver van dit jaar, Maxim Februari, hield op  
10 juni een indrukwekkende Abraham Kuyperlezing.  
“Ze promoveren op ons | wie kunnen we met de wetenschap 
vertrouwen?” Alleen al de titel bleef me dagenlang bezig-
houden. Babs Gons is overigens benoemd als Vrije Schrijver 
voor het volgend jaar. Zoekt u, als u haar nog niet kent, alvast 
wat van haar werk op, zoals het gedicht Polyglot dat ze 
schreef voor de Boekenweek 2021. Als VUvereniging dragen 
we elk jaar graag bij aan dit initiatief. Het prikkelt, infor-
meert en het vreet dit jaar een beetje aan je ziel.

De Coronapandemie is nog niet geheel voorbij. Veel wordt 
gelukkig al weer mogelijk. Uw VUvereniging heeft begin dit 
jaar 400 duizend euro geïnvesteerd in maat regelen voor VU 
studenten die op welke manier dan ook grote last ondervin-
den van de gevolgen van de pandemie. Zo helpen we elkaar.

De medewerkers van de VUvereniging maken sinds kort 
onderdeel uit van de Dienst Universitaire Relaties en 
Fondsenwerving DURF. De VU is de enige Nederlandse 
universiteit die nog weinig aan structurele fondsen werving 
doet. Juist om als universiteit innovatief te kunnen werken 
aan een betere wereld zijn bijdragen van ondernemingen en 
particulieren onmisbaar. De VUvereniging en de Universiteit 
samen nemen die fondsenwerving ter hand. Als u dit leest en 
u heeft de middelen…

De ledenwerving komt op stoom. Gelukkig zien we al een 
lichte stijgende lijn in het ledenaantal. We hopen rond de 
start van het academisch jaar in volle vaart veel meer nieuwe 
leden te verwelkomen. We onderzoeken samen met DURF nu 
de mogelijkheid om binnen de VUvereniging ook per faculteit 
een alumnikring op te richten. Een mooie aanvulling op de 
VUvereniging organisatie.

Dit is de maand van afscheid nemen van een twintigtal 
ledenraadsleden en de verwelkoming van een even groot 
aantal nieuwe. In mei hebben we verkiezingen gehouden,  
er waren meer kandidaten dan plekken. Ik ben blij met het 
grote aantal leden dat gestemd heeft. Daarbij heeft een heel 
aantal jongere leden een plek in de steeds diversere 
Ledenraad gevonden. Ook vanaf deze plek van harte dank 
aan de Ledenraadsleden die afscheid namen. Dank voor de 
inzet die is getoond en de betrokkenheid die is geëtaleerd. 
Welkom aan de nieuwelingen.

“Juist om als universiteit  
innovatief te kunnen werken  
aan een betere wereld zijn 
bijdragen van ondernemingen 
en particulieren onmisbaar.”
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Bij de verkiezingen voor de nieuwe Ledenraad haalde 
Martien Brinkman de meeste stemmen binnen. Tijd om 
kennis te maken met de voormalig decaan van de Faculteit 
Religie en Theologie.

HEEFT U EEN VERKLARING VOOR HET AANTAL 
STEMMEN DAT OP U IS UITGEBRACHT?
“Nee, eigenlijk niet. Het verbaast me ook wel. Ik weet van 
twee mensen die me vertelden op mij te stemmen. Ik heb me 
op de VU natuurlijk wel geroerd. Als voorvechter van de 
faculteit en rondom de oprichting van de Islam-opleiding. 
Dat zal z’n sporen hebben nagelaten bij de achterban van de 
vereniging.”

“Daar staat overigens nog een oud VU-busje dat niet geleegd 
is. D’r kwam altijd een hele oude dame om ‘m te legen en ze 
moest bij ons op de Vrijheidslaan naar tweehoog komen. 
Laten we op de eerste verdieping een stoel neerzetten, want 
anders redt ze dat niet meer, zeiden we tegen elkaar. En op 

een gegeven moment bleef ze ook weg. We hebben er nog 
wel centen, stuivers en dubbeltjes in gedaan. Dat VU-busje 
hadden we vroeger thuis al, zoals het een goed gerefor-
meerd gezin betaamde.”

U HEEFT HET MET DE PAPLEPEL INGEGOTEN 
GEKREGEN.
“Illustratief is een verhaal uit ‘64. We woonden in 
Stadskanaal en als vakantie ruilden we van woning met 
familie in Amsterdam. Een van de activiteiten was een 
bezoek aan de politiehondentraining in het Amsterdamse 
Bos. Mijn ouders keken op de kaart en zagen dat we langs 
het nieuwe VU-ziekenhuis kwamen. Dus we gingen met het 
openbaar vervoer richting ons uitje, stapten uit op de De 
Boelelaan om te zien waar het geld van het VU-busje was 
gebleven, of het goed besteed was, om daarna onze reis naar 
het Amsterdamse Bos te vervolgen.”

EN DE VU BLEEK OOK UW BESTEMMING.
“Ja. Ik ben er in 1974 afgestudeerd en na een tijdje als 
godsdienstleraar gewerkt te hebben werd ik onderzoeks-
medewerker. In die tijd werd me duidelijk dat weten-
schappelijk onderzoek nooit waardevrij is. Het is altijd 
ingebed in een omgeving en kan overal voor gebruikt 
worden. Dat werd me later, toen ik na 17 jaar terugkeerde 
aan de VU eens te meer duidelijk. De VU zou dat iets meer 
kunnen beklemtonen.”

OVER WELKE WAARDEN GAAT HET?
“Als we in hun wijsgerige vorming de studenten kunnen 
bijbrengen dat wetenschap altijd waarden geladen is, kunnen 
we vervolgens met hen over de inhoud van die waarden 
discussiëren. De VU heeft gelukkig ook nog steeds een 
emancipatorische functie. We hebben de meeste studenten 
met een andere culturele achtergrond en ook hebben we de 
meeste eerste generatie studenten. Dat vind ik iets om te 
koesteren. De VU kan zich hiermee profileren. We zijn geen 
grijze universiteit.”

EN WAT GAAT U DOEN BIJ DE VUVERENIGING?
“Daar ga ik niet over, maar een van de redenen om in de 
Ledenraad te gaan zitten is dat de VUvereniging daad werkelijk 
iets te besteden heeft. Het is interessant om te zien in wat 
voor projecten dat geld gaat zitten. Dragen ze iets bij aan de 
identiteit, het profiel? En aan de andere kant is het natuurlijk 
interessant om bezig te zijn met het profiel an sich.”

De nieuwe Ledenraad is te vinden op:  
www.vuvereniging.nl/ledenraad

We zijn geen grijze 
universiteit
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WIJ STEUNEN

Wantrouwen, nepnieuws en maat-
schappelijke polarisatie zijn het 
afgelopen jaar regelmatig onder de 
aandacht gekomen. Irene Costera 
Meijer, hoogleraar journalistiek-
wetenschap aan de VU, werd nieuws-
gierig en ging met haar studenten op 
onderzoek uit.

Welke vraag stel je in je onderzoek?
“Toen we vorig jaar in de coronacrisis 
terecht kwamen, bleek er al snel een 
groep het nieuws te wantrouwen.  
De NOS is nepnieuws bijvoorbeeld,  
en dat ging maar door. Toen dacht ik: 
we moeten hiermee aan de slag. Ik wil 
het snappen. Hoe werkt wantrouwen?  
Waar zitten de emoties? Wanneer 
ontstaat het en zijn er ook dieper-
liggende oorzaken dan de coronacrisis? 
Dus we zijn gaan interviewen. Met 120 
studenten hebben we inmiddels zo’n 
300 diepte-interviews afgenomen.  
We hebben gekeken naar leeftijd, kleur, 
politieke affiniteit en religieuze 
achtergrond.”

En wat kwam er uit de interviews?
“Leeftijd heeft een voorspellende 
waarde. Waar de vijfenveertig plusser 
uitgaat van vertrouwen in het nieuws, 
werkt dat bij jongeren anders.  
Zij vinden het naïef om nieuws te 
vertrouwen. Ze hebben uit alle media-
wijs heidlessen de boodschap opgepikt 
dat je het nieuws gezond moet wan-
trouwen. Daarbij hebben ze geleerd op 
zichzelf te vertrouwen. Als ze iets zeker 
willen weten checken ze andere 
nieuwsbronnen. Als die hetzelfde 
verhaal vertellen, of aanvullende 
gegevens verstrekken, dan vertrouwen 
ze het bericht.  De oudere groep gaat 
pas fact-checken als ze zelf ervaren 
dat het anders zit dan wordt verteld. 
Als ze te vaak het idee krijgen dat het 

De VUvereniging ondersteunt vele projecten. We lichten er in elke nieuwsbrief een toe. Deze keer:

A BROADER MIND:  
TWIJFEL EN WANTROUWEN IN DE JOURNALISTIEK

bericht niet klopt, dan kan gezonde 
twijfel en kritiek omslaan in wantrou-
wen. En dan kom je al snel terecht in  
de falsificatiespiraal, waarin iemand 
alleen bevestiging zoekt over dat een 
nieuwsfeit niet klopt.”

Hebben de wantrouwenden dus 
ongelijk?
“Nee, veel kritiek is gewoon terecht.  
Ze hebben een punt. Neem een bericht 
over boeren en stikstofuitstoot. Dan zie 
je daar op tv beelden bij van een tractor 
met mestverspreider, die al 20 jaar 
verboden is. Dan denkt die boer al snel 
dat er van de stikstofberichtgeving 
niets klopt. Het was voor onze studen-
ten ook een eye-opener. Sommigen 
gingen erin met ‘dat zijn wappies’,  
maar ze kwamen erachter dat mensen 
vaak goede argumenten hebben. 
Jongeren zijn wat laconieker, maar 
daar is wel twintig procent ervan 
overtuigd dat het nieuws niet te 
vertrouwen is. Dat is nogal wat.” 

En dat dus ondanks het onderwijs 
in media-wijsheid
“We moeten ons gaan afvragen of we  
die programma’s niet wat moeten 

bijstellen. Als de boodschap blijft 
hangen dat je nieuws niet moet 
vertrouwen, dan is het misschien goed 
om over een alternatieve boodschap na 
te denken. Anders leidt het alleen maar 
tot scepsis, achterdocht en wantrou-
wen. Als wantrouwen echt fundamen-
teel wordt, zie je dat het hele families 
ontwricht. Kinderen die niet meer met 
hun ouders praten. Vriendenkringen 
die uit elkaar vallen.”

Is hier genoeg politieke aandacht 
voor?
“Als je complotdenken aandacht geeft, 
dan groeit het. Dus ik weet niet of dat 
de bedoeling moet zijn. Je riskeert dat 
er meer mensen op YouTube op zoek 
gaan naar alternatieve verklaringen en 
zo de fabeltjesfuik inzwemmen.”

Sta je dan machteloos?
“Wantrouwen blijkt geen eenduidige 
emotie of ervaring. We vragen mensen 
wat ze zelf waardevol zouden vinden of 
veranderen aan het nieuws. Wat daar 
uitkwam is dat de twijfelaars en 
wantrouwers het zeer op prijs stellen 
als nieuws vanuit verschillende 
invalshoeken wordt belicht. Niet alleen 
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WIJ STEUNEN

voor- en tegenstanders van iets, maar 
ook andere posities. En dat is de 
afgelopen tijd ook een beetje mis-
gegaan. Al het coronanieuws was 
overheids- of RIVM-nieuws en dat was 
min of meer hetzelfde.
De groep die vertrouwen heeft zegt 
dan: het nieuws is eensluidend en dat is 
goed, want dat betekent dat er overeen-
stemming is over de feiten. Maar de 
wantrouwers spreken dan van eenzijdig 
nieuws en dat roept juist twijfel of 
wantrouwen op. Die groep wil zelf 
kunnen oordelen en heeft nu het gevoel 
gestuurd te worden. Voor beide 
stand punten valt wat te zeggen.
Wij vermoeden, maar dat willen we 
verder onderzoeken, dat als de journa-
listiek beter uitlegt waarom ze tot een 
bepaalde aanpak komen, welke stappen 
en overwegingen ze maken - in de 
berichtgeving zelf en niet in een apart 
hoekje op de website - dat dat op z’n 
minst laat zien hoe journalistiek werkt.  
Een soort bijsluiter bij het nieuws.  

Als bijvoorbeeld RTL en de NOS een 
aantal keer hadden uitgelegd dat een 
persconferentie bedoeld is om zo goed 
mogelijk te begrijpen wat de regering 
wil, waarom en welke consequenties 
dat heeft voor de bevolking, dan 
verklaart dit het ontbreken van alter-
natieve invalshoeken. Want die kritiek 
hadden vrijwel alle informanten. Dat de 
journalistiek zo slaafs de regering volgt. 
Een pers conferentie is niet het  
geschikte format. Dat doe je in talk-
shows of in zogenaamde ‘explainers’  
op een nieuwssite, zoals NOS.nl.”

Lees meer over dit onderzoek in 
hoofdstuk 6 van het onlangs  
verschenen Digital News Report 2021 
van het Commissariaat voor de Media. 
https://bit.ly/2UxOz8O

BABS GONS IS DE NIEUWE 
VRIJE SCHRIJVER
Babs Gons is met ingang van 1 juni 2021 de Vrije 
Schrijver aan de Vrije Universiteit Amsterdam. 
Zij neemt het stokje over van Maxim Februari 
met wie de VU haar 140e verjaardag heeft 
gevierd.

“Er is een groeiende behoefte vanuit de samen-
leving, vooral vanuit jongere generaties, aan 
andere verhalen, aan nieuwe stemmen. De VU 
heeft een geweldige diverse samenstelling van 
mensen uit alle windrichtingen. Ik zou graag met 
studenten op zoek gaan naar manieren om een 
platform te bieden aan die hoognodige nieuwe 
verhalen, aan stemmen die we nu te weinig 
horen. En ook naar hoe de taal zich meebeweegt 
met deze ontwikkeling. Ik kijk er ontzettend naar 
uit om dit te onderzoeken en vooral ook heel erg 
te luisteren...”, aldus Gons over haar aanstelling.

Lees alles over de Vrije Schrijver op  
www.vuvereniging.nl/vrijeschrijver

“Als wantrouwen echt funda-
menteel wordt, zie je dat het 
hele families ontwricht.”
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VU-bestuursvoorzitter Mirjam van Praag zal in haar 
 openingsspeech ingaan op de fysieke en mentale gezondheid 
van jongeren. Zij hebben tijdens de pandemie heel veel 
moeten inleveren ten bate van oudere generaties.  
Hun creativiteit hebben we in de afgelopen periode moeten 
missen. Wordt het tijd om nu als samenleving extra te 
investeren in onze jongeren?

Jacobine Geel leidt een gesprek met Mirjam van Praag  
en hoogleraren Meike Bartels (biologische psychologie), 
Arne Popma (kinder- & jeugdpsychiatrie), Heleen Riper 
(klinische psychologie) en Hein Daanen (bewegingsweten-
schappen). Er worden enkele inspirerende initiatieven 
getoond van studenten en jonge alumni die inspelen op 
mentale en fysieke uitdagingen van jongeren.

De nieuwe Vrije Schrijver Babs Gons zal zich tijdens de OAJ 
voorstellen aan de VU-gemeenschap met een optreden en 
column. De muzikale begeleiding is dit jaar in handen van 
Shishani Vranckx.

Houd vanaf 9 augustus de website VU.nl/oaj in de gaten voor 
details over programma en tijd. De bijeenkomst zal in elk 
geval online te volgen zijn.

UITGELICHT

Op maandag 6 september viert de Vrije Universiteit de 
start van het nieuwe academisch jaar. De zitting wordt be-
geleid door VU-alumna Jacobine Geel, die tot 1 september 
voorzitter is van de raad van  bestuur van de GGZ.

OPENING ACADEMISCH JAAR IN TEKEN VAN 
MENTAAL EN FYSIEK WELZIJN JONGEREN
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INTERVIEW UIT VU MAGAZINE

“ Het is gek dat intelligente  
mensen meer worden 
gewaardeerd.”

Hoogleraar onderwijsrecht Renée van Schoonhoven  
heeft op 21 april namens de Vrije Universiteit Amsterdam  
23 aanbevelingen voor bijzonder goed onderwijs aange-
boden aan Edith Hooge, voorzitter van de Onderwijsraad.  

Van Schoonhoven blikt terug op een drietal talkshows die 
aan de aanbevelingen vooraf gingen en geeft haar mening 
over controverses binnen het huidig onderwijsstelsel.
Lees het interview in VU-magazine: vumagazine.nl/
het-is-gek-dat-intelligente-mensen-meer-worden- 
gewaardeerd.

Renée van Schoonhoven bekleedt de leerstoel onder-
wijsrecht aan de Vrije Universiteit. Deze wordt mede 
 gesubsidieerd door de VUvereniging.
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VINOD SUBRAMANIAM GAAT VAN DE VRIJE 
UNIVERSITEIT NAAR DE UNIVERSITEIT TWENTE

Rector Magnificus Vinod Subramaniam is benoemd als 
voorzitter van het College van Bestuur van de Universiteit 
Twente per 1 september 2021. Met deze stap keert hij terug 
naar de universiteit waar hij eerder jarenlang als hoog leraar 
en wetenschappelijk directeur aan verbonden was.

Subramaniam vertelt dat hij het als een voorrecht heeft 
gezien om een inspirerende gemeenschap van studenten en 
collega’s aan de VU te hebben kunnen dienen. “We hebben 
samen een interessante weg afgelegd en ik ben trots op wat 
we als academische gemeenschap samen hebben bereikt.
Mijn samenwerking met de VUvereniging was innig en 
boeiend. Ik keek uit naar de Subsidiecommissie-
vergaderingen en alle nieuwe ideeën die er lagen – helaas 
veel meer goede ideeën dan wij konden subsidiëren. Wat een 
rijke en diverse gemeenschap hebben wij op de VU – daar 
ben ik echt trots op. Ik wens de vereniging een centrale plek 
bij alle VU alumni toe; het is een mooie manier om verbonden 
te blijven met de VU. Als aanstaand alumnus ben ik zelf lid 
geworden op 29 mei.”

Bestuursvoorzitter Mirjam van Praag: “Vinod heeft enorm 
veel betekend voor de VU. We gaan hem vreselijk missen, 
maar gelukkig staan we er sterk voor, mede door zijn inzet. 
Bovendien zullen we intensief contact houden, mede doordat 
VU en UT nauw samenwerken. We wensen hem heel veel 
geluk.”

Zes jaar lang heeft Subramaniam het rectoraat aan de VU 
van een geheel eigen stijl voorzien. Niet bang om grote 
beslissingen te nemen, maar altijd benaderbaar en geïnte-
resseerd in de mening van anderen. Hij had een hekel aan 
bureaucratie. Dat, tezamen met zijn laagdrempeligheid 
maakte hem een menselijke bestuurder.

Lees ook het interview in Ad Valvas: https://www.advalvas.
vu.nl/verhalen/twente-niet-het-einde-van-de-wereld.
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PROJECT@VUCAMPUS?  
SUBSIDIE AANVRAGEN KAN TOT 31 AUGUSTUS

“Wat een rijke en diverse 
gemeenschap hebben we op de 
VU - daar ben ik echt trots op.”

Jaarlijks financiert de VUvereniging met 1 miljoen euro 
diverse projecten van de VU en het Amsterdam UMC.  
Het zijn projecten waar geen reguliere overheids-
financiering voor mogelijk is en die bijdragen aan de 
bijzondere academische gemeenschap op de VU-campus. 
Onze leden dragen dankzij hun lidmaatschap direct bij aan 
de projecten. 

Heb je een mooi initiatief dat past bij onze doelstellingen? 
Dien dan vóór 31 augustus aanstaande een subsidieaan-
vraag in via vereniging@vu.nl. 
 
Kijk voor meer informatie en de subsidieregeling op de 
website van de VUvereniging: www.vuvereniging.nl/
subsidie
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AGENDA

NIEUWSBRIEF PER E-MAIL ONTVANGEN? 
Wil je deze nieuwsbrief voortaan per e-mail ontvangen? Stuur dan een e-mail met je e-mailgegevens naar
vereniging@vu.nl. Ook wanneer je geen nieuwsbrief meer wilt ontvangen kun je mailen naar dit adres.

Door maatregelen rondom het coronavirus worden bijeenkomsten online uitgezonden.  
Raadpleeg de agenda op onze website www.vuvereniging.nl voor het laatste nieuws.

06/09/2021 Opening Academisch Jaar

11/11/2021 Dies Natalis

TERUGBLIK

Het Kuyperjaar, waarin de 140ste verjaardag van de VU werd 
gevierd, is feestelijk afgesloten met de Kuyperweek. 

Tijdens deze jubileumweek werden er drie Brave New 
talkshows met inspirerende gasten over klimaat, publiek 
vertrouwen en gelijkheid georganiseerd.
Vrije Schrijver Maxim Februari hield de Abraham Kuyper-
Lezing en begon met de vraag wat een literaire schrijver 
eigenlijk te zoeken heeft aan een universiteit om vervolgens 
stil te staan bij de epistemo logische vraag wat echt en waar 
is, en wie we vertrouwen met het onderzoek ernaar.  
Na afloop reikte Vinod Subramaniam het eerste  
exemplaar van Februari’s essay Campusroman uit.
Babs Gons werd vervolgens aangekondigd 
als Vrije Schrijver 2021-2022.
Babette Kuijpers won de Studenten 
Essayprijs over het onderwerp Het belang van 
het ongelijk en nam €1000 mee naar huis.  
De Kuyper Challenge werd gewonnen door 
MindReality met hun startup idee en won  
een cheque van €5000.
De Kuyperweek werd afgesloten met een feestje 
op het dak met het Déja VU Summer Festival.

Terugkijken
Zowel de talkshows als de Abraham Kuyperlezing en het 
feestje op het VU-dak zijn terug te zien. Ga hiervoor naar 
naar bit.ly/kuyperterugblik.

Twee historische audiowandelingen door Amsterdam
Tijdens de Kuyperweek lanceerde de VU eveneens een 
luistertour met twee historische wandelingen in Amsterdam. 

ABRAHAM KUYPERLEZING SLUIT KUYPERWEEK AF

De wandelingen leiden ons langs de historie van de VU in  
de tweede wereldoorlog en de VU rond 1900. De podcast  
en bijbehorende wandelgids zijn gratis te downloaden via  
bit.ly/audiowandeling. 

Lees ook het interview met Maxim Februari in Ad Valvas: 
https://www.advalvas.vu.nl/verhalen/
ik-kreeg-een-kijkje-het-innerlijk-van-studenten
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